

KERJA-KERJA MENAIKTARAF DUA (2) PERMUKAAN GELANGGANG BOLA KERANJANG DI USJ 3A DAN USJ 3B SERTA LAIN-LAIN KERJA YANG BERKAITAN, SUBANG JAYA, SELANGOR DARUL EHSAN.

BIL.	HURAIAN KERJA	UNIT	KUANTITI	KADAR (RM)	JUMLAH (RM)
	<p>Kerja - kerja berikut adalah Kuantiti sementara (<i>Provisional Quantity</i>), Bayaran akan di buat berdasarkan kepada kuantiti dan kadar sebenar di tapak yang akan dikira semula setelah kerja siap</p> <p>KERJA-KERJA MEMBAIKPULIH GELANGGANG BOLA KERANJANG DI USJ 3A</p>				
A	<p>Kerja-Kerja Penyediaan Tapak Kerja-kerja memecah (<i>chipping</i>) lapisan lantai yang rosak, memecah serta membersihkan sehingga sempurna dan menyadak semua sambungan untuk permukaan baru dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Peguasa atau wakil Pegawai Penguasa</p>	M2	420		
B	<p>Kerja-Kerja Acuan Konkrit (<i>Formwork</i>) Kerja - kerja membekal dan memasang acuan konkrit (kotak bentuk tidak berketam) muka sisi (<i>formwork</i>) secara menegak tidak melebihi 250mm tinggi untuk membina slab dan kerja-kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.</p>	M	86		
C	<p>Kerja-Kerja Besi (<i>Reinforcement</i>) Kerja-kerja membekal, menghampar dan memasang Kepingan jejaring No.A6 atau tetulang keluli dikimpal berbentuk jejaring 200mm x 200mm, beratnya 2.22kg setiap meter persegi termasuk pemasangan <i>spacer block</i> di bawah lapisan BRC. Sambungan dan pertindihan kemas (pengukuran tepat dan tiada peruntukan untuk pertindihan) dan kerja-kerja lain yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Peguasa atau wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	420		
D	<p>Kerja-Kerja Konkrit Kerja-kerja membekal, menghampar dan memadatkan konkrit siap bancuh (<i>ready mix concrete</i>) Gred 25 (1:1 1/2:3-20mm) sebagai lantai gelanggang dengan tebal 100mm termasuk peralatan memadat menggunakan vibrator/flat bar vibration machine (<i>vibration concrete screed</i>), <i>power trowel</i> dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.</p>	M3	42		
E	<p>Kerja-kerja Mengecat Kerja-kerja menyediakan permukaan dan menyapu satu lapisan <i>primer</i> Kansai Sureseal 2005SF atau setaraf sehingga sempurna dan lain-lain kerja berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	420		
F	<p>Kerja-kerja mengecat dan menyapu 2 lapisan cat lantai gelanggang jenis '<i>Seamaster paint</i> Tora' atau setarafnya dengan campuran pasir halus pada kemasan gelanggang mengikut spesifikasi yang ditetapkan serta kerja-kerja lain yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.</p>	M2	420		
G	<p>Kerja-kerja mengecat dua lapisan untuk garisan gelanggang dengan kelebaran minima 50mm mengikut spesifikasi yang ditetapkan serta kerja-kerja lain yang berkaitan mengikut arahan Pegawai Penguasa atau Wakil Pegawai Penguasa.</p>	M	211		
JUMLAH DI BAWA KE RINGKASAN SEBUT HARGA :					